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Møteprotokoll driftsstyret Bogstad skole 
 
TID:   Onsdag 05.03.2024, kl. 16.00 - 18.00   
STED:   Bogstad skole 

TILSTEDE:  Leiv Lageraaen, Andreas Høistad Sjøberg, Marit Getz Wold, Peter 
Obrestad, Jon-Andre Bergman, Anja Jensen, Rebekka Alvern 

 
FORFALL:    
______________________________________________________________________________________________________ 
 

Sak 7/24 Godkjenning av innkalling og protokoll 

Vedtak : Innkalling og referat godkjennes. Merknad om at gjennomgangen av opplæring for 
Driftsstyrer ble utsatt fra forrige møte pga. forfall og skulle stått som egen sak i innkallingen. 
  

Sak 8/24 Gjennomgang av Reglement for driftsstyrene i Osloskolen 
 
Det er få vararepresentanter for foresatte. Forslag: FAU-Leder og nestleder er automatiske 
vararepresentanter. 
 
DS ønsker at saksdokumenter følger innkallingene i så stor grad som mulig. Dette for at møtene 
skal preges av spørsmål og gode diskusjoner.  
 
DS ønsker en kortfattet oversikt over rektors og driftsstyrets ansvarsområder. 
 
DS ønsker en årlig oversikt over eventuelle klagesaker skolen har på seg hos statsforvalteren. 
 
Vedtak: Saken tas til orientering 
 
  
Sak 9/24 Informasjonssaker 

o Undervisning og læring på Bogstad 

Presentasjon av skolens periodeplan for skoleåret 2023-24. Det er alltid noen oppgaver alle 
elevene på skolen skal gjøre. I denne perioden er det å skrive navnet sitt i Hieroglyfer og å lage en 
tidslinje. Lærerrepresentantene presenterte hvordan Bogstad skole jobber me 
Samarbeidslæring. De fortalte også om hvordan pedagogisk utviklingstid brukes til utvikling av 
undervisning og læring. Det oppleves praksisnært og nyttig at det meste av møtetid brukes til 
utvikling av undervisning.   
 



Rektor informerte om elevundersøkelsen. Generelt melder eleven om at de trives på skolen. 
Samtidig ser vi at det er noen som melder om at de ikke har det bra. Alle elever har rett til et 
trygt og godt skolemiljø Det er et overordnet mål for oss som skole og alle som er ansatt her.  
Saken tas med videre til neste DS.  
  
Rektor informerte om skolens ønske om en Instagram-konto for å vise frem skolens 
særegenheter og høydepunkter. 

o Bemanning og elevtall høst 2024 
 

Elevtallet fra høsten ser på nåværende tidspunkt ut til å bli noe høyere enn inneværende skoleår. 
Det er både fordi det er flere skolestartere enn det er elever på 7. trinn, i tillegg flytter det noen 
elever inn i skolekretsen på øvrige trinn. Skolen har utlysninger til kontaktlærere ute og det er 
mange kvalifiserte søkere.  
 
Vedtak: Sakene tas til orientering 

Sak 10/24 Årsregnskap 

Rektor redegjorde for årsregnskapet for skolen. AKS- leder redegjorde for årsregnskapet for 
Aktivitetsskolen 

Vedtak: Årsregnskapet godkjennes 

Sak  11/24 Fullstendighetserklæringen 

Vedtak: DS tar fullstendighetserklæringen til orientering.  

Sak 12/24 Eventuelt 

Skolen informerte kort om at det kommer en høring om Skolebehovsplan 2025-2044. 

Skolen har fått tilsyn fra Statsforvalteren om skolens manglende oppfyllelse av lærernorm på 1.-
4. trinn 

Det ble informert om overgangen fra barneskole til ungdomsskole for elevene.  

  
 
________________________________________   __________________________________________________ 
Peter Obrestad       Karoline Hoel Balstad 
Leder i driftstyret     Rektor 


